
 

 

 
 

Sundsvall 2023-01-26 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands 

Parasportförbund. 

    

Datum: 26 januari kl.18:00 

   Plats: Teams (digitalt) 

 

Närvarande: Johannes Dock, Annelie Byfeldt, Malin Bodin, Lennart Brandström, 

Richard Nobel och Pelle Bodin. 

 

Anmält förhinder: Åke Blomqvist. 

 

Personal:  Marcus Holm. 

 

Övriga:  Peter Eriksson från valberedningen närvarade under §1. 

 

§1 

Öppnande Ordförande Johannes Dock öppnade mötet och hälsade styrelsen och 

valberedningen som företrädes av Peter Eriksson välkomna till kvällen 

möte, därefter lämnades ordet över till valberedningen. När 

valberedningen var klara så fortsatte mötet. 

 

§2 

Dagordning Dagordningen föredrogs och godkändes.  

 

§3 

Justerare Beslutades att: välja Anneli Byfeldt att jämte ordförande Johannes Dock 

att justera dagens protokoll. 

 

§4 

Sekreterare  Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet. 

 

§5  

Föregående protokoll Föregående protokoll från 24 november lästes upp och lades till 

handlingarna. 

 

§6 

Ekonomi                      Kassörens rapporterade att: 

• Kassören rapporterade att förbundet gjorde ett litet underskott för 

verksamhetsåret 2022 på 2988kr. Ekonomin ser för övrigt bra ut i början 

av 2023. Samtal har förts med Region Västernorrland gällande bidraget 

för år 2024 där det har ändrats lite om hur ansökan går till och 

ansökningstiden för den. Ansökan för år 2024 skall vara Regionen 

tillhanda senaste 1 september. 

  

 

Beslutades att: godkänna den ekonomiska rapporten och att lägga 

ekonomin till handlingarna.   

 

 

 



 

 

 

 
§7 

Rapporter 

 

• Parasportkonferens Söråker 2–3 dec  

På vår konferens med tema parasport tillsammans med RF-SISU 

Västernorrland och föreningar i länet deltog 12 föreningar, både 

föreningar som har parasport men även föreningar som är intresserade 

av parasport. Konferensen innehöll utbildning, prova på aktiviteter och 

planering för Parasportens dagar under 2023. Parasportens dagar 

kommer vara i Sundsvall, Sollefteå och Härnösand.  

 

• Träff Svensk innebandy 6 dec 

Den 6 december träffade vi och Västernorrlands Innebandyförbund 

Svensk Innebandys paraansvariga Jonatan Petersson. Jonatan berättade 

att han kommer besöka de flesta Innebandy SDF och berätta vem han är 

och kolla läget hos de olika förbunden i Sverige. 

 

• Träff Sparbanksstiftelsen Norrland 

Det har varit en digital träff med Sparbanksstiftelsen Norrland, dom vill 

införa en Parasport stipendie i Västernorrland och Västerbotten och vill 

ha lite tips och förslag på hur en sådan skulle kunna utformas. Det 

kommer blir flera träffar framöver, deltog gjorde även Västerbottens 

Parasport.  

 

• SDF träff 16 januari 

Den 16 januari var det digital träff med SDF distrikt. Agendan var att 

prata motioner inför Förbundsmötet i Maj. Örebro Parasport visa sina 

motioner som kommer korrigeras innan dom skickas in. En träff till 

kommer det att vara när alla motioner och handlingar skickats ut till 

SDF:en så vi har möjlighet att spåna tillsammans. 

 

• SDF träff Svenska Parasportförbundet 6-7 februari 

Svenska Parasportförbundet har bjudit in till konsulentkonferens på 

Arlanda den 6-7 februari för alla SDF, konsulenten har anmält sig. 

Återkopplar med rapport från konferensen.  

 

• Träff Västerbottens Parasportförbund 

Den 24 januari träffades Västernorrland, Västerbotten samt 

ordföringarna i respektive distrikt. Träffen var en del av vårt fortsatta 

samarbete gällande framefotboll, fotboll och el-innebandy. Vi pratade 

även om träffen vi haft gemensamt med Sparbanksstifltelsen Norr. 

Styrelsen gav förtroende till ordförande och konsulent och arbeta vidare 

med detta tillsammans med Västerbotten.  

 

§8 

Årsmöte 2023 Ett förslag fanns på att årsmötet förläggs den 26 mars på Hotell Höga 

Kusten och att konsulenten ordnar med det. 

 

Beslutades att: godkänna förslaget och att årsmötet blir på Hotell Höga 

Kusten. 

 



 

 

 

 

 
 

 

 

 

§9 

Skrivelser    

• En skrivelse från Örebro Parasport med tänkbara motioner har 

kommit inför förbundsmötet i maj. Motionerna är ej klara och vi 

avvaktar tills fullständiga motioner skickas ut innan beslut tas. 

 

 

§10 

Övriga frågor   

• En övrig fråga fanns gällande inloggningsuppgifter till bank, 

hemsida mfl.om något skulle hända konsulenten. Kolla med RF-

SISU hur detta skulle kunna lösas om något skulle hända. 

 

 

 

 

 

§11 

Nästa möte  Beslutades att: nästa möte blir den 23 februari kl: 18.00 digitalt 

 

 

 

 

§12 

Avslutning Ordförande Johannes Dock tackade för ordet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

  

Marcus Holm  Johannes Dock Annelie Byfeldt  

Sekreterare   Ordförande  Ledamot 

 

 


